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Hei 

 
Departementet har som kjent gitt årlig nye (midlertidlige) forskrifter i forhold til fjordlinjene, og vår første 
vedtak var å be om en prolongering av disse (2014). For kommende sesong kom vi med anbefalinger 
fra på nemdas møte 14.05.2014, disse er nå ute på høring. Vårt vedtak var ment som midlertidlige forslag 
til endringer i eksisterende forskrifter inntil fjordfiskenemda har fått gjort et grundigere arbeid. 
Høringsdokumentet kan gi inntrykk av at Fjordfiskenemdas vedtak gjelder mer permanente ordninger. 

Nemda ønsker å basere sine vedtak på et mer omfattende arbeide, fra vedtaket: "Unntakene vil kreve 

en særlig vurdering og begrunnelse av hensyn til blant annet bestandssituasjonen (innebærer 

ulike bestander og betydningen ulike områder har for disse, eksempelvis gytefelt, 

oppvekstområder m.v.), topografi, hvilke fartøyer som fisker i områdene til hvilke tider, 

redskapstyper, lokal flåtestruktur og betydningen området har lokalt m.m." 

 
Fjordfiskenemda ønsker derfor å understreke at vårt vedtak er å oppfatte som midlertidlige, og vår 
arbeidsmåte i forhold til fjordlinjene og unntakene i forhold til disse vil bli gjenstand for en mer omfattende 
behandling, jmf. vår vedtak på siste møte sak. 4. (11-122.09.2014). 

 

 

Dearvvuođaiguin / Med hilsener / Kind regards 

 

Geir Tommy Pedersen 
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